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Zápis z Vyhodnocení VSA konaného 12. prosince 2023 v Autoklubu ČR 

Přítomni: Jan Regner, Pavel Kacerovský, Jakub Vymazal, Tomáš Kunc, Zdeněk Dvořák, Jakub 

Schimmer, Ladislav Tejchman, Vladislav Černý, Pavel Ondrašík, Petr Moravec, Jan Šťovíček, Richard 

Gironi 

Program: 

Zahájení vyhodnocení 

Prezentace vyhodnocení jednotlivých VSA zástupci klubů 

Závěrečné vyhodnocení jednotlivých VSA ze strany sportovního svazu a doporučení  

 

Zahájení hodnocení: 

Prezident Autoklubu České republiky Jan Šťovíček přivítal zástupce jednotlivých klubů, poděkoval jim 

za kooperaci při organizaci vyhodnocení VSA a předal slovo zástupcům klubů 

 

Prezentace vyhodnocení jednotlivých VSA zástupci klubů 

Jan Regner přednesl vyhodnocení Barum Czech Rally Zlín: 

- pořadatel by uvítal větší jistotu a stabilitu v dotačním programu VSA, dotace je vždy na 1 rok, ale 

promotérské smlouvy jsou víceleté 

- proběhl poslední ročník doprovodného programu „Barumka sportuje“, podařilo se doprovodný 

program propojit se ZOO Lešná 

- televizní pokrytí má pro pořadatele mediální přínos, ale v případě špatného počasí snižuje 

návštěvníky VSA 

- bylo by vhodné, aby sportovní svaz měl vliv na dotační podporu VSA u NSA 

Pavel Kacerovský přednesl vyhodnocení Rallye Český Krumlov: 

- podpora NSA je pro pořadatele zásadní položkou v rozpočtu 

- letošní ročník hodnotí pozitivně 

- vysoká účast, podařilo se závod odstartovat na náměstí Svornosti v České Krumlově (UNESCO) 

- cílem do dalších let je zvýšit diváckou návštěvnost a účast zahraničních posádek 

 

Pavel Ondrašík přednesl vyhodnocení Speedway Grand Prix Markéta: 

- letošní ročník hodnotí pozitivně, závod byl vysílán do 110 zemí světa (včetně naší veřejnoprávní 

televize a internetového streamingu) před vyprodaných publikem 

- pořadatele tíží výše promotérského a kalendářního poplatku 

- ekonomický přínos z letošního závodu MS v Praze byl odhadnut na 112-124 milionů korun, čímž se 

tato akce řadí mezi TOP v České republice 

- akce vždy ze svého systému bude mít 16+jezdců a 2 traťové rezervy účastníků, v příštím roce to 

bude stálým účastníkem MS i český jezdec Jan Kvěch 

- pořadatel se snaží zlepšit propagaci, přesto v letošním roce 110 akreditovaných novinářů a 60 

fotografů, vysoký dosah článků 

- charitativní činnost včetně vstupenek do dětských domovů 

- podařený doprovodný program, zařazen závod dětských elektrických motocyklů pro mládež do 15 
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let, každý den 5 hodinový program ve Fanzone 

- na Markétě se letos již podruhé uskutečnil kromě hlavního seriálu SGP i seriál závodů o titul mistra 

světa v kategorii do 21 let SGP2 

 

Petr Moravec přednesl vyhodnocení Mistrovství Evropy a Zlaté Přilby Pardubice: 

- 108 účastníků během 3 dnů 

- bohatá diplomatická návštěva akce např. prezident FIM Europe 

- dle propočtů pořadatele jsou ekonomické přínosy akce (daň z příjmu, DPH) vyšší, než dotace NSA, 

což je pozitivní 

- město je významným partnerem akce, akreditovalo se 122 novinářů 

Zdeněk Dvořák přednesl vyhodnocení MS sidecarcross Loket: 

- slabší jezdecká účast, ale to je v kompetenci promotéra 

- převzetí termínu v kalendáři na poslední chvíli po odvolání závodu v Kaplici 

- velká tištěná propagace 

- podpora NSA pro pořadatele naprosto stěžejní 

- začlenění místních spolků (hasiči, fotbalisté, skauti) 

 

Tomáš Kunc přednesl vyhodnocení ME závodů do vrchu ECCE HOMO Šternberk: 

- zlepšení bezpečnostního zajištění závodu 

- jedna z nejvýznamnějších sportovních akcí v Olomouckém kraji 

- jediná akce svého druhu v České republice   

- VSA stále odkazuje na tradiční formu motorsportu udržuje obrovskou historii tohoto podniku   

- zvýšit viditelnost sportovního podniku v TV 

- vylepšit doprovodný program 

 

Ladislav Tejchman přednesl vyhodnocení ME autocross Nová Paka: 

- pořadatelství závodů autocrossu nepřetržitě od roku 1971, mistrovství Evropy od roku 1978 

- 108 jezdců je maximální kapacita, spokojenost s účastí 

- velká divácká návštěva, přestože závod byl živě na veřejnoprávní TV s 285 000 diváky, zhruba 50% 

diváků z okolí Nové Paky, 25% z ČR, 25% ze zahraničí 

- FIA delegáti, diváci i jezdci byli spokojení 

- 100 akreditovaných novinářů 

- komentář pro diváky na místě v česky, anglicky, německy 

Jakub Vymazal přednesl vyhodnocení ME autocross Přerov: 

- 97 jezdců, bohatý doprovodný program včetně koncertů a autocrossové akademie pro děti 

- 7500 diváků, významný nárůst oproti předchozím ročníkům 

- v rámci VSA zasedala FIA pracovní skupina off-road ohledně změny předpisů 

- VSA byla živě v TV, celková sledovanost okolo 250 000 diváků 

- tištěná propagace, 60 vydaných akreditací včetně 25 ze zahraničí 

- podpora města i kraje 
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- finanční výsledek v drobné ztrátě, přesto pořadatel považuje VSA za velmi úspěšnou, v hodnocení 

podniků ME autocross 2. místo 

Vladislav Černý přednesl vyhodnocení MS sidecarcross Kramolín: 

- solidní účast jezdců, kvalitní špička startovního pole, pořadatel očekávali širší účast jezdců ze středu 

pole 

- velmi dobrý televizní dosah díky promotérovi WSC 

- nárůst sledujících na sociálních sítí pořadatele díky VSA 

- akce má nezpochybnitelně velké přínosy pro obec i kraj 

Jakub Schimmer přednesl vyhodnocení MS motokros Loket: 

- 34 000 diváků je více, než pořadatel očekával, přestože bylo v neděli chladné počasí 

- 224 jezdců byl nejvyšší počet jezdců v celém šampionátu MS v letošním roce 

- akci navštívil prezident České republiky Petr Pavel 

- doprovodné akce při VSA v čele s MXGP Academy pro talentovanou mládež 

- závod vysílalo 71 televizních stanic 

- velké ekonomické přínosy pro kraj i obec 

- celkové hodnocení akce pozitivní, žádný vážný úraz, spokojenost jezdců i týmů 

Závěrečné vyhodnocení jednotlivých VSA ze strany sportovního svazu a doporučení: 

Prezident Autoklubu ČR Jan Šťovíček poděkoval všem pořadatelům za jejich prezentace VSA a 

vyhodnotil jednotlivé VSA. Na závěr poděkoval všem zúčastněným a vyhodnocení ukončil. 

Barum Czech Rally Zlín  

+ perfektní prezentace a celorepubliková propagace akce i v Praze běhají reklamy v rádiu 

+ gratulujeme k návratu na tradiční a velmi těžké tratě v okolí Kateřinic a Želechovic 

- Propad v počtu účastníků od roku 2022, který letos bohužel pokračoval, ubývají především české 

posádky 

- Zvyšující se cena vstupného pro diváky, je potřeba hledat alternativy k naplnění rozpočtu 

Rallye Český Krumlov  

+ skvělé divácké zabezpečení závodu 

+ zajištění slavnostního startu na náměstí Svornosti v Českém Krumlově, který je na seznamu 

UNESCO 

- počet zahraničních účastníků, přestože je závod mezinárodní, převažují české posádky 

- počet diváků, více propagovat závod občanům Jihočeského kraje 

Speedway Grand Prix Markéta 

+ Tradičně skvělé organizační zajištění závodu 

+ Pěkný doprovodný program s dalšími sporty 

- Zlepšit propagaci na vlastních sociálních sítích, v současné době pořadatel využívá na sociálních 

sítích platformy promotéra Warner Bros Discovery 

Zlatá Přilba Pardubice 

+ perfektně zvládnutá organizace VSA i přes konání doplňkových závodů po celý závodní víkend 
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+ rozsah televizního vysílání na veřejnoprávní televizi  

- zlepšit propagaci na sociálních sítích, především na instagramu, která přivádí k trati mladou generaci 

fanoušků 

MS sidecarcross Loket  

+ děkujeme klubu, že přijal nabídku promotéra MS na organizaci VSA v průběhu rozjeté sezóny! 

+ kvalitní příprava závodiště, jsou znát zkušenosti nabité z MS v motokrosu  

- přestože se jednalo teprve o druhý ročník, navíc po dlouhé době, je potřeba zapracovat na větším 

počtu diváků 

- nízký počet účastníků, je potřeba více motivovat účastníky, aby do Lokte přijeli 

MS sidecarcross Kramolín 

+ zlepšení diváckého zabezpečení na závodišti  

+ zlepšení diváckého komfortu na závodišti během konání VSA 

- zlepšit doprovodný program pro diváky např. zapojit další disciplíny, které lze na závodišti 

provozovat 

- vylepšit zavlažování tratě v případě suchého počasí, které v novém termínu (červen) lze 

předpokládat 

MS motokros Loket 

+ rostoucí divácká návštěva v posledních dvou letech 

+ úspěšný projekt pro českou talentovanou mládež v motokrosu při doprovodném programu 

- zvýšit podíl financování od kraje či města, pro které je akce velkým přínosem 

- zlepšit propagaci akce ČR a zvýšit podíl českých diváků 

ME ZAV ECCE HOMO Šternberk 

+ neustále zlepšujete bezpečnostní zajištění závodu   

+ VSA stále odkazuje na tradiční formu motorsportu udržuje obrovskou historii tohoto podniku   

- zvýšit viditelnost sportovního podniku v TV 

- v rámci doprovodného programu prezentovat sportovní akademie pro nejmladší závodníky 

ME autocross Přerov 

+ klub udává trend mezi organizátory mistrovství Evropy v autocrossu 

+ velmi propracovaný doprovodný program se známými osobnostmi i z jiných sportů   

- počasí je nepředvídatelné, ale zlepšit připravenost tratě na jakékoliv počasí během VSA  

- zkusit zapracovat na zvýšení počtu diváků s ohledem na vysokou úroveň doprovodného programu a 

show, kterou VSA nabízí 

ME autocross Nová Paka 

+ tradičně skvělá divácká návštěvnost, přestože závod byl živě na veřejnoprávní televizi 

+ perfektní zásah záchranných složek při těžké nehodě během finále prestižní kategorie Superbuggy, 

došlo tak k minimálnímu možnému zdržení  

- zlepšit propagaci na sociálních sítích, především na instagramu, která přivádí k trati mladou generaci 
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fanoušků 

- zkusit vylepšit doprovodný program  

Zapsal:  

Jakub Schimmer  

Vedoucí úseku sportovních dotací 


